

電話: 3628 8951

本局檔號: DSE/94-4

校長先生/女士:

## 香港中學文憑考試 「2012年香港中學文憑考試考試規則及評核大綱」專輯

「2012年香港中學文憑考試考試規則及評核大綱」專輯經已印妥,請校長於 2009年8月 11日至14日期間,派遣職員攜同填妥的領取單到本局修頓中心辦事處領取中、英文版各 一本。

此外,香港中學文憑各科的校本評核教師手冊(包括一本學校領導人手冊)已上載本局網頁 (http://www.hkeaa.edu.hk/tc/sba/sba\_hkdse/),並於 9 月中派發各校。貴校已於本局 2009年3月3日發出"2012年首次保送學生參加考試申請"信件中選擇將開授之科目,而所派發的手冊亦以當時所選的科目爲準。本局會安排專人將有關手冊送至貴校。

學校考試及評核部總經理 許婉清

2009年8月5日

Phone: 3628 8951

Ref: DSE/94-4

5 August 2009

Dear Principal

## HONG KONG DIPLOMA OF SECONDARY EDUCATION EXAMINATION 2012 HKDSE Regulations and Assessment Frameworks

Copies of the 2012 HKDSE Regulations and Assessment Frameworks are ready for collection. You are requested to send a staff member to collect the Handbook (one copy each of the Chinese and English versions) at the HKEAA Southorn Centre office, during the period from 11 to 14 August 2009, bringing along the completed collection slip.

Please also note that the School Based Assessment Teachers' Handbooks for HKDSE subjects (including been uploaded to the HKEAA website school leaders) have handbook for Hardcopies will be distributed to schools in mid (http://www.hkeaa.edu.hk/en/sba/sba hkdse/). September. The copies to be distributed are based on the subjects chosen by your school in response to our letter dated 3 March 2009 on "Application for First Participation in the 2012 Examination". The necessary Handbooks will be delivered to your school accordingly.

Yours sincerely

Mårgaret Hui (Ms)

General Manager

School Examinations and Assessment Division

致: 香港考試及評核局學校考試及評核部總經理

香港灣仔軒尼詩道 130 號

修頓中心 12 樓

To: General Manager, School Examinations & Assessment Division

Hong Kong Examinations and Assessment Authority

Southorn Centre, 12/F

130 Hennessy Road, Wan Chai

Hong Kong

## 領取單 Collection Slip

## 香港中學文憑考試 Hong Kong Diploma of Secondary Education Examination

Plea	等下列文件交給 se allow the bearer, Mr./Mrs./Mi iments:	SS,	先生/女士帶回: to collect the following
(1)	2012年香港中學文憑考試考試規則及評核大綱(中文版)		1本
(2)	2012 HKDSE Regulations and Assessment Frameworks (English version)		1 сору
		校長簽署: Signature of Principal:	
	校 印 School Seal	學校名稱: School Name:	
		日期: Date:	A A Salar

注意: 請於 2009 年 8 月 11 日至 14 日期間領取上述文件。

(辦公時間:上午8時30分至下午5時)

NOTE: Please collect the above documents during the period from 11 to 14 August 2009.

(Office Hours: 8:30am - 5:00pm)